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Närvarande 

Ann-Katrin Åslund, ordförande Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Markku Sirviö, ledamot Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Rune Olofsson, ledamot Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Bengt Porseby, ledamot Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Madelene Jacobsson, ledamot, Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Maria Häggblom, stadsdelsdirektör Spånga-Tensta SDF 

Ante Hemphälä, avdelningschef Spånga-Tensta SDF 

Michael Frejd, BRÅ-samordnare Spånga-Tensta SDF 

Eva-Britt Leander, Samordnare ungdomsinsatser, Spånga-Tensta SDF 

Ronny Bergens, fastighetsägarna i Järva 

Antti Altonen, Tornet Bostäder 

Björn Schenholm-Ristborg, förvaltare, Einar Mattsson Byggnads AB 

Erik Åkerlund, närpolischef, Södra Järva Närpolis 

Eva Broström, avdelningschef Spånga-Tensta SDF 

Jan-Erik Lind, Göteborgs universitet 

 

Förhinder 

Ornina Younan, vice ordförande Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Hans Erik Hjalmar, förvaltare, Tornet AB 

Henrik Larsson, fastighetsägare i Järva 

Sara Engström, förvaltare, AB Familjebostäder 

Marcela Serrano, AB Familjebostäder 

Tommy Elofsson, Spånga Företagarförening 

Eva Brömster, rektor, Elinsborgsskolan 

Bo Strömvall, säkerhetschef, AB Svenska bostäder 

 

 

1. Mötets öppnande 

 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

3. Val av justerare 

Ann-Katrin Åslund, ordförande och förste justerare. Eva Broström valdes 

till andre justerare. 
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4. Genomgång av senaste mötesprotokoll 

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

5. Nytt från polisen, fastighetsägarna och stadsdelsförvaltningen 

Erik Åkerlund – Polisen 

– Erik redogjorde för situationen runt Risingeplan. Polisen jobbar på 

många fronter och samarbetar med fastighetsägare och 

stadsdelsförvaltning. 

 

– Lägenhetsinbrotten har gått upp lite de senaste veckorna men når inte 

förra årets nivåer. Gärningsmännens medelålder har sjunkit. Ivan och 

polisens volontärer går runt och knackar dörr för att informera de boende. 

 

– Just nu genomför polisen en riktad insats mot olovlig körning i området. 

Fokus är på crossar som inte får köras på cykel och gångväg. Under våren 

kommer den årliga mopedinventeringen äga rum.  

 

– Den tomma fabriksbyggnaden på Bromstensvägen har blivit ett ställe där 

många ungdomar vistas. Viktigt att skolorna kontaktas så att de har 

kunskap om problemet. Grundskolechefen vidtalas för vidare information 

till rektorerna. 

 

Antti Altonen - Tornet Bostäder 

Antti instämmer i vad Erik säger gällande situationen på Risingeplan. Oron 

har eskalerat. Någon form av skadegörelse sker varje dag. Tornet arbetar 

på att öka dialogen med de boende, en idé är att återstarta gårdsråd i 

samverkan med boende. 

 

Björn Schenholm-Ristborg – Einar Mattsson AB 

– Färre inbrott i Hjulsta än förra året. 

 

– Bygglovsansökningar har gjorts för att lysa upp fasaderna. 

 

– Diskussioner med SL angående förlängd T-banelinje till Barkarby. 

 

– Einar Mattsson börjar nu se resultat av sitt arbete med grannsamverkan 

då grannar pratar mer med varandra. 

 

Ronny Bergens – Fastighetsägare i Järva 

– Fastighetsägare i Järva arbetar med att ta fram en handlingsplan för att 

hantera inbrotten. 

 

– När det gäller bilar som står parkerade under lång tid berättar Ronny att 
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1200 fordon på Järva är registrerade på så kallade ”målvakter”. Detta gör 

det svårt att konfiskera dem. Det är dock en lagändring på gång som 

innebär att ett fordon som ägs av en person med bilrelaterade skulder 

lättare ska kunna flyttas. 

 

– Det gäller att sätta fokus på skyltning och hinder då arbetet inte fortlöper 

i den takt stadsdelsförvaltningen, fastighetsägare och polis önskar. Maria 

tar med synpunkter från mötet till Stadshuset. 

 

– Det är nu ett nytt brandförsvar som ansvarar för Järva – Järfälla 

brandförsvar. 

 

Maria Häggblom – stadsdelsdirektör, Spånga-Tensta sdf 

– Stadsdirektören, Irene Svenonius, har bjudit in aktörer inom staden som 

verkar i Tensta angående Risingeplan för att göra en kartläggning. 

 

– Ca 800 sommarjobb är på gång i stadsdelen. Målet är att alla som tillhör 

målgruppen ska erbjudas jobb. 

 

– Järvalyftet har beviljat medel för sommaraktiviteter med föreningarna i 

området. 

 

– Projektet ”Unga vuxna” har nu kommit igång. 25 ungdomar har sökt och 

16 kom med – 8 från Tensta och 8 från Rinkeby. Ungdomarna har själva 

sökt upp projektet. 

 

Michael Frejd – BRÅ/preventionssamordnare – Spånga-Tensta sdf 

– Michael beskriver status för hindersutredningen. Om någon ser att hinder 

flyttas ska detta rapporteras till driftcentralen. 

 

– Nu när snön försvunnit och gruset sopas upp intensifieras problemen 

med busåkning. Det handlar mest om mopeder och crossmotorcyklar. 

 

– Michael vill ge en ros till framförallt polis och fastighetsägare i området 

som arbetar uthålligt och systematiskt med brottsförebyggande frågor. 

 

Eva Broström – avdelningschef, Förskola, fritid och prevention – Spånga-

Tensta sdf 

Eva berättar att man kommer att satsa på extra förstärkning med 

fältassistenter i sommar. 
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6. Tema: - Trygghetsvärdar i Tensta samt stadens nya Trygghets och 

säkerhetsprogram 

Trygghetsvärdar i Tensta 

Michael redogjorde för ansökan om medel från Järvalyftet för Stöd till 

trygghetsvärdar i Tensta. Arbetsmaterialet delades ut. 

 

Stadens nya Trygghets och säkerhetsprogram 

I programmet föreslås att trygghets och säkerhetsfrågorna slås ihop under 

Säkerhetsenheten. Det nya programmet kan påverka struktur och 

organisation i stadsdelens BRÅ-arbete. Programmet mailas ut inför nästa 

BRÅ-möte. Patrik Åhnberg bjuds in för att presentera programmet. 

Beslut om stadens nya trygghets och säkerhetsprogram fattas den 29 april. 

 

7. Övrigt 

 

 

Nästa möte: måndagen den 10 juni, kl. 10.00–12.00. Fagerstagatan 15, 

konferensrum plan 1 

 

 

 

 

 

 

Maria Edin Ann-Katrin Åslund Eva Broström 

Sekreterare Förste justerare Andre justerare 


